Information on Sales Arrangements

銷售安排資料

Sales Arrangements No.2A 銷售安排第 2A 號

Name of the Development:	ARUNA
發展項目名稱:	弦岸
Date and Time of Sales Suspension: 停售日期及時間:	From 10 a.m. on 24 June 2023
IT E LANCOUR .	由 2023 年 6 月 24 日上午 10 時起
Number of specified residential properties that will be suspended for sale: 停售的指明住宅物業的數目:	25

Description of the specified residential properties that will be suspended for sale: 停售的指明住宅物業的描述:

The following units

以下單位:

6A, 7A, 8A, 5B, 6B, 7B, 8B, 11B, 12B, 15B, 5C, 6C, 7C, 6D, 7D, 8D, 9D, 10D, 15D, 16D, 17D, 6E, 7E, 10E, 11E

Other matters:

其他事項:

- 1. The sale of the above specified residential properties will be suspended from 10 a.m. on 24 June 2023. The Sales Arrangements No.2 issued by the Vendor on 20 June 2023 ("Sales Arrangements No.2") are no longer applicable to the above specified residential properties.
 - 以上指明住宅物業由 2023 年 6 月 24 日上午 10 時起停售。由賣方於 2023 年 6 月 20 日發出的銷售 安排第 2 號("銷售安排第 2 號")不再適用於以上指明住宅物業。
- 2. The sales arrangements for resumption of sales for specified residential properties will be announced in due course by the Vendor.
 - 賣方將會於適當的時候公佈恢復銷售指明住宅物業之銷售安排。
- 3. Any cashier's order or cheque submitted by a registrant together with Registration of Intent pursuant to Sales Arrangements No.2 will be available for collection at Office Nos.1-3, 5-7, 26-30, 17/F, One Island South, No.2 Heung Yip Road, Wong Chuk Hang, Hong Kong during the period from 26 June 2023 to 30 June 2023 between the hours of 11:00 a.m. and 8:00 p.m.. The registrant or authorized person shall bring along the Application Receipt, original / copy of identification document of the registrant (for Individual registrant(s)), the copy of Business Registration Certificate and the company chop (for corporate registrant(s)) and the copy of identification document of the authorized person (if applicable) for the collection procedures.

任何根據銷售安排第 2 號隨購樓意向登記遞交的銀行本票或支票,登記人可於 2023 年 6 月 26 日至 2023 年 6 月 30 日上午 11 時至晚上 8 時於香港黃竹坑香葉道 2 號 One Island South 17 樓 1-3、5-7 及 26-30 室取回。登記人或獲授權人士須攜同認購申請收據、登記人身份證明文件正本或副本(如登記人為個人)、公司商業登記證副本及公司印章(如登記人為公司)及獲授權人士的身份證明文件副本

(如適用)。

Hard copies of a document containing information on the above sales arrangements are available for collection by the general public free of charge at:

載有上述銷售安排的資料的文件印本於下列地點可供公眾免費領取:

Office Nos.1-3, 5-7, 26-30, 17/F, One Island South, No.2 Heung Yip Road, Wong Chuk Hang, Hong Kong 香港黃竹坑香葉道 2 號 One Island South 17 樓 1-3、5-7 及 26-30 室

Date of issue (發出日期): 23 June 2023 (2023年6月23日)